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Od malička se pohybuji na invalidním vozíku. Díky studiu na
Obchodní akademii Olgy Havlové v Janských Lázních jsem si
vyzkoušela spoustu sportovních aktivit. Jednou z nich byl
i florbal na elektrických vozících. Vozík, na kterém jsem hrála
původně, se díky opotřebení odebral do…

– Petra Habáňová
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